



Protokoll styrelsemöte S10 2018-04-17

Närvaro:	Anna Qvil	Ordförande
	Viktor Claesson	Propagandamästare
	Fred Nordell	Skattmästare
	Hannes Åström	Studierådsordförande
	Axel Syrén	Cafémästare
	Erik Gralén	Näringslivsansvarig
	Henrik Olsson	Källarmästare
	Sebastian Hegardt	Programmästare
	Jesper Grahm	Överphös
	Gillis Oldfeldt	Vice Ordförande
	David Larsson	Revisor
	Christina Zhou	Kårkontakt TLTH
	Martin Bergman	
	Rasmus Göransson	

- §1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande;
- Martin Bergman
 - Rasmus Göransson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med avdrag;
- §18, Bokslutsuppföljning
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.
- §6 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Hannes Åström till medjusterare.
- §7 Information från kåren Anmälan till tour de sektion stänger snart. Det går fortfarande bra att söka vakanta poster på kåren.
- §8 Information PLCD Inget nytt att meddela.
- §9 Information från kollegierna **Studierådskollegiet** - Det har diskuterats i programledningen angående att göra om Endim tentan. Bland annat göra den till två delar, en för godkänt och en för högre betyg. Mer information kommer, speciellt ska det gå ut till phaddrar och Øverphøs.



- §10 Bokslut Ludde Eriksson försöker få svar från 2015, och i dagsläget har revisorerna från 2016 ont om tid.
- §11 Access till utomstående Code@lth och dansförening under kåren har bett om access till Ful för att kunna få tag på grendosor och högtalarna. Eftersom de regelbundet lånar de sakerna av oss. Mötet diskuterade om detta var en lämplig sak att ge dem eller ej.
- Argument om att det är olämpligt då de inte är funktionärer under Datatekniksektionen kom fram. Dessutom diskuterades att våra högtalare är ganska prisvärda och det kanske inte därför är lämpligt.
- Mötet **beslöt** att det inte var lämpligt att ge ut access till icke funktionärer hos Datatekniksektionen. Men att grendosorna kan läggas i café baren.
- §12 Donering till sektionen Daniel var inte här och punkten lyftes därför ej. Mötet **beslöt** att lyfta punkten på S11.
- §13 Ändringar av stadgan (Förslag inför HTM1) Mötet diskuterade att förr var det endast ett sektionmöte per år, vilket fick slutsatsen att stadgeändringar krävdes genomföring av två olika styrelser. Det kanske därför inte är lämpligt att ha kvar samma regler nu när vi har 4 regelbundna möten ty ändringar sker för fort. Så frågan kom om vi bör göra en ändring så det krävs flera styrelser för att göra stadgeändringar.
- Motargument kom att reglen troligtvis ej tillkom med det syftet då det alltid gick att lyfta extramötet en månad efter förregående möte. Vilket medför att det kanske inte är något fel med hur det är idag.
- Inget beslut togs.
- §14 Spika datum för sommartackevent Den 5 juni är det sommarfest. Mötet diskuterade vilka som kan annordna eventet.
- §15 Policy/sammanfattning gällande alkohol i iDét Mötet diskuterade att skapa en policy för varför det ej är okej med alkohol i iDét, med anledning att det är bra att ha något att kunna referera till om någon ifrågasätter.
- Dessutom rekommenderas det att vi sätter upp en affisch utanför iDét som tydligt påvisar att det ej är okej.



- §16 Omvärldsbevakning Datatekniksektionens närvaro i fullmäktige har fördubblats. Det är väldigt uppmuntrat.
- §17 Ekonomisk status Vi har äntligen betalat av utedisshot och teknikfokus från förra året. Dessutom har alla fakturor från årets teknikfokus gått ut och pengar är därför på väg in.

Det diskuterades hurvida vi gjorde med företaget som ej ville betala för förra årets. De har fortfarande ej betalat oss vilket är ett problem.
- §18 Beslutsuppföljning VR-policy: Mötet **beslöt** att skjuta upp den till S11. Fest-policy: Mötet **beslöt** att skjuta upp den till S12. Informations-policy: Mötet **beslöt** att ta det som en punkt på S11, och att alla läser igenom de befintliga policy vi har för diskussion.
- §19 Utskottsrapporter Inget speciellt att diskutera.
- §20 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §21 Val av funktionärer Fredrik Andersson och Joakim Tufvegren kan ej väljas in ty de är inte stödmedlemmar i TLTH.
- §22 Meddelanden Staben meddelar att det fanns ett företag som vill sponsra outhallen för nollorna. För att det ej ska bli problem som tidigare år där de ej kunde användas året därpå, funderar staben på att företaget istället sponsrar med ett gratis märke som nollan får. Förhandlingen är ej klart än dock.
- §23 Övrigt Inget övrigt.
- §24 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:01.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Viktor Claesson
Propagandamästare

Anna Qvil
Ordförande

Hannes Åström
Studierådsordförande